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                      2020-05-12 

 

Ärende Förnya Tullinge station    

 

I flera år, inte minst under valåren, har det utlovats löften om en ny uppgång vid Tullinge 

pendeltågsstation. Olika förslag och inriktningar har presenterats från vänster till höger. Det har 

handlat om allt från kommunal delfinansiering till att region Stockholm ska ta hela kostanden.  

 

Många i Tullinge är med all rätt trötta på nya utfästelser och löften om pendeltågsstationen. Nu 

behöver alla ta ansvar och gå från ord till handling.  

 

I samband med beslut om mål och budget 2019 med flerårsplan 2020 – 2022 fick kommunstyrelsen 

i uppdrag att ta fram en tydlig plan och strategi på hur Botkyrka kommun ska kunna påskynda 

regionens arbete med att förnya Tullinge station. Vi vill att samhällsbyggnadsnämnden får en 

redovisning och uppföljning av kommunens arbete med detta.  

 

Tullinge har idag den smalaste och mest undermåliga pendeltågsstationen i hela pendeltågssystemet 

och är i stort behov av en uppdatering. Hur detta görs är även viktigt för framtida planering av 

Tullinge Centrum. 

 

Vi föreslår samhällsbyggnadsnämnden besluta 

 

att  berörd förvaltning får i uppdrag att ge samhällsbyggnadsnämnden en redovisning och 

uppföljning av Botkyrka kommuns arbete med att påskynda regionens arbete med att förnya 

Tullinge station 

 

Christian Wagner (TUP)   

 

 

 

 

 


